
 
Vastaus / valtuustoaloite 11.10.2021 Tero Nieminen: Selvitys siirtymisestä osallistuvan 
budjetoinnin malliin aluekumppanuuspöytien sijasta 
 
Kaupunginvaltuusto 11.10.2021 § 55  
  

 
 Päätös Tero Nieminen jätti Keskustan valtuustoryhmän aloitteen, jossa 

esitetään, että tehdään selvitys siirtymisestä osallistuvan 
budjetoinnin malliin aluekumppanuuspöytien sijasta. Aloitteen 
mukaan aluejako on mahdollista pitää nykyisellään. Alueet kehittävät 
ja ideoivat. Kaupunkilaiset päättävät äänestämällä 
toteuttamiskelpoiset ideat päätetyn budjetin rajoissa, ja kaupunki 
toteuttaa ne. 
 
Liite nro  5 
 

 
 
Kaupunginhallitus 01.11.2021 § 429  
  
 
Valmistelu ja lisätiedot talous- ja konsernijohtaja Päivi Suikkanen, 

paivi.suikkanen(at)orimattila.fi, p. 040 848 3051 
 
 Liite nro 1a 
 

Esittelijä Kaupunginjohtaja 
 

Päätösehdotus Kaupunginhallitus päättää valtuustoaloitteiden valmistelusta 
seuraavasti: 
 
- osallistuva budjetointi, Keskustan valtuustoryhmä 
Konsernipalveluiden toimialan valmisteluun 
 
- varhaiskasvatuksen resurssit, Kokoomus ja KD 
Opetus- ja kasvatuspalveluiden toimialan valmisteluun 
 
- vapaa-ajan asuntojen muuttaminen vakituisiksi, Jari Hosiaisluoma 
Kaupunkikehitys- ja teknisten palveluiden toimialan valmisteluun 
 
- kaupungin soranottoalueiden myynti, Jari Hosiaisluoma 
Kaupunkikehitys- ja teknisten palveluiden toimialan valmisteluun 
 
- kaupungin nettisivuille virkamiesten toimenkuvat, vastuualueet ja 
yhteystiedot, Liike nyt 
Konsernipalveluiden toimialan valmisteluun 
 
- lemmikkieläinten uimapaikka, Tero Rönkkö 
Kaupunkikehitys- ja teknisten palveluiden toimialan valmisteluun 
 

Päätös Päätösehdotus hyväksyttiin yksimielisesti. 
 
 Täytäntöönpano 



 pöytäkirjanote: valmistelevat toimialat 
 
 
Kaupunginhallitus 15.01.2024 § 18  
  
 
 
 
Valmistelu ja lisätiedot Talousjohtaja Eero Aitkoski, eero.aitkoski(at)orimattila.fi 

 
Tero Nieminen jätti Keskustan valtuustoryhmän aloitteen selvityksen 
tekemisestä siirtymisestä osallistuvan budjetoinnin malliin 
aluekumppanuuspöytien sijasta 11.10.2021. Aloite on liitteenä. 
 
Vastauksena valtuustoaloitteeseen, aluekumppanuuspöytien 
toiminta on aloitettu vuoden 2022 aikana. On syytä tarkastella 
aluekumpanuuspöytien toimintaa vasta kun aluekumppanuuspöydät 
ovat toimineet jonkin aikaa. Lisäksi talousarvioon vuodelle 2024 ei 
varattu osallistuvaan budjetointiin määrärahaa osana 
säästötoimenpiteitä. 
  

 Esittelijä Kaupunginjohtaja Kalle Larsson 
 

 Päätösehdotus 
 
  Kaupunginhallitus antaa aloitteen johdosta annetun selvityksen 

kaupunginvaltuustolle tiedoksi ja esittää, että valtuusto toteaa 
aloitteen loppuun käsitellyksi. 
 

 Päätös Kaupunginhallitus päätti antaa aloitteen johdosta annetun 
selvityksen kaupunginvaltuustolle tiedoksi ja esittää, että valtuusto 
toteaa aloitteen loppuun käsitellyksi. 

 
Täytäntöönpano: 
Pöytäkirjanote: aloitteen tekijä 

 
Kaupunginvaltuusto 26.02.2024 § 14    
      
 
    

 
 Päätösehdotus 
 
  Kaupunginvaltuusto merkitsee aloitteen johdosta annetun 

selvityksen tiedoksi ja toteaa aloitteen loppuun käsitellyksi. 
 

 Päätös Kaupunginvaltuusto merkitsi aloitteen johdosta annetun selvityksen 
tiedoksi ja totesi aloitteen loppuun käsitellyksi. 

 
Pöytäkirjanote: Aloitteen tekijä 
 


